
Kako stoji z Ljubljanskim močvirjem? 
Od levega brega Ljubljanice. 

Gospod c. k. deželni predsednik je v 10. seji de-
želnega zbora lanskega leta v odgovoru na dr. Blei-
weisovo interpelacijo zastran sušilnih del na močvirji 
obetal in zagotovljal, da je nova postava načrtana in 
ministerstvu poljedelstva predložena, — al žalibog! za 
stonj čakamo, poslušamo in poprašujemo, kedaj pride 
silno zaželena in potrebna postava, ki nas pogina reši, 
da nam potrebne odtoke napravi, za katere smo večidel 
že pred 2 letoma precej denarja vplačati morali, zakaj 
kdor ni hitel s plačevanjem, mu je gosposka hitro svo
jega služabnika poslala, da mu je pomagal kravo pro-

j dati, če tudi pol prepoceni, le da je za naloženo plačo 
zadostilo. To je moralo hitro hitro biti. Kar bi pa bilo 

*v našo korist, za to se pa c. k. vladi nič ne mudi. S 
tem, da je denar od nas dobila, vendar menda ne misli, 
da je vse storjeno in vse dobro, če tudi nam voda vsako 
leto veliko setve pokonča, travo pa v kislo spreminja. 
Čudno! ko je pa voda V o l l h e i m u nekaj žakljev s 
peskom odnesla, mu je vlada hitro na pomoč prihitela, 
da smo jih morali mi plačati in to hitro, prav hitro! 
Ali je mar to skrb za napredek kmetijstva? 

Letošnje leto se je veliko skrbelo za povišanje 
plače uradnikom, učiteljem in tudi žandarmom; res, da 
tudi se je to leto veliko storilo v povzdigo kmetijstva 
z državnim denarjem; le samo mi , čeravno smo sami 
denarje za to delo zložili, smo od c. k. vlade Čisto po
z a b l j e n i ostali. Da bi vsaj cenilne komisije našega 
slabega položaja ne prezrle! 

Mislč, da, kakor vsak človek, tako tudi viša gospo
ska mora pošteno ravnati, prosimo si. deželno vlado, 
naj nam se svojo pripomočj6 v to pripomore, da se 
naša zemljišča izmoČirijo, ali pa nam naj nabrani denar 
z obrestmi vred nazaj da, da si mi sami s tistim de
narjem potrebne g r a b n e napravimo. 

Ker tedaj cel6 nič ne vemo, ali dobimo postavo ali 
ne in kedaj? in si tudi sami pomagati ne vemo, zato 
prosimo, naj ljube „Novice, ki so po obilnem prepri
čanji zmirom pripravljene na vprašanja odgovoriti, bla
govolijo tudi nam o tej zadevi kaj povedati in sveto
vati, ali bi mar treba Silo do našega poslanca gospoda 
grofa Barbota v državnem zboru na D u n a j se obrniti 
ali kaj?*) 

En p o s e s t n i k m o č v i r j a 
v svojem imenu in v imenu več druzih. 

*) Gori omenjena postava je res osnovana, in tndi se je o njej 
že posvetovala posebna komisija; ali pa jo vlada predloži prihod
njemu deželnemu zboru, ni nam znano. Vred. 
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